






**Binogi Video: Three-dimensional Figures**  
 English- Mandarin Bilingual Concept List  
The Escape Projects

<p><b>Cylinder</b></p> <p>A straight pipe, circular at the ends and with an arched wall that binds the two circles together.</p>	<p>圆柱        一种垂直管状物，两端为圆形，由一个拱形墙将两个圆圈连接。</p>	
<p><b>Sphere</b></p> <p>A 3-dimensional object shaped like a ball. Every point on the surface is the same distance from the center.</p>	<p>球        形状像球的三维物体。曲面上的每个点与中心的具体相同。</p>	
<p><b>Cone</b></p> <p>A 3-dimensional object with a circular flat base joined to a curved side that ends at a point.</p>	<p>圆锥        一种三维物体，其圆形平底与曲边相连并在该边的一个点上结束。</p>	
<p><b>Prism</b></p> <p>A 3-dimensional object with two parallel and congruent faces. A prism is named by the shape of its bases, for example; rectangle-based prism, triangle-based prism.</p>	<p>棱镜        具有两个平行且相同的面的三维物体。棱镜是根据底面形状而命名的，如，矩形棱镜，三角形棱镜。</p>	